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Protokół Nr VIII/2015 

z Obrad Sesji Rady Gminy Sejny 

w dniu 30 lipca 2015 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12 
00

 

Sesja zakończyła się godz. 13 
45 

 

Obrady toczyły się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sejny. 
 

W obradach udział wzięło: 

- 14 radnych zgodnie z listą obecności. /lista obecności w zał./ 

- 42 sołtysów zgodnie z listą obecności. /lista obecności w zał./ 

Radni nieobecni: 
1. Romuald Gryszkiewicz 

 

W posiedzeniu udział wziął Józef Miszkiel  - Radny Rady Powiatu Sejneńskiego 

 

W posiedzeniu udział wzięli także  pracownicy  Urzędu Gminy: 

1. Beata Delnicka  - Skarbnik Gminy. 

2. Mieczysław Plesiewicz – Sekretarz Gminy 

3. Pawlukiewicz Józef - Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny. 

4. Luto Jadwiga  - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Sejny.  

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych z poprzedniej sesji. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za I półrocze 2015 

roku. 
10. Rozpatrzenie wniosku złożonego w dniu 20 lipca 2015 roku przez Radnych Rady Gminy Sejny. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian budżetu Gminy Sejny na 2015 rok,  

b. zatwierdzenia taryfy na wodę w wodociągu gminnym, 

c. powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

12. Wolne wnioski i informacje.  

13. Zamknięcie obrad. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Przewodnicząca Rady Gminy Sejny – Barbara Karłowicz 

wypowiadając klauzulę „Otwieram VIII Sesję Rady Gminy Sejny”. Na podstawie listy obecności stwierdziła 

prawomocność obrad.  

Sesję protokołowała Bruś Elżbieta. 

 

Do pkt. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. Głos zabrał radny 

Józef Polakowski i zaproponował, aby na przyszłość kierownicy jednostek organizacyjnych mogli składać 

sprawozdania ze swojej działalności we wcześniejszych punktach. 

Przewodnicząca Rady podziękowała za sugestię Panu Radnego. 
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Do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Sejny.  

Przewodnicząca Rady przypomniała, że protokół z obrad VII Sesji Rady Gminy Sejny z dnia 26 czerwca 

2015 roku był wyłożony do wglądu przed obradami sesji. Poprosiła radnych o uwagi do protokołu.  Radni 

do protokołu uwag nie zgłosili. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

Wystąpienie zaproszonych gości.  

Nie było 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

Głos zabrał Pan Wójt i złożył sprawozdanie Radzie Gminy Sejny ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym i o spotkaniach, w których wziął udział w tym okresie.  

Pan Wójt poinformował zebranych, że: 

 5 lipca 2015 roku odbył się rowerowy maraton kresowy, 
 8-13 lipca 2015 roku na terenie naszej gminy gościła delegacja Fundacji „Mosty Przyjaźni” z 

Landgraaf, która zadeklarowała bezinteresowną pomoc dzieciom i rodzinom najuboższym z terenu 

Gminy Sejny. 

 w sali konferencyjnej tut urzędu odbyło się spotkanie z Wojewodą, na którym była poruszona 

sprawa pomoru świń i suszy. Pan Wójt poinformował, że do szacowania strat spowodowanych 

tegoroczną suszą została powołana specjalna komisja, która jeździ do rolników na terenie naszej 

gminy i szacuje rzeczywiste straty. 

W dalszej części swego wystąpienia Pan Wójt poinformował, że uczestniczył w spotkaniu Suwalsko – 

Sejneńskiej Lokalnej Grupy Działania, która dąży, aby rozszerzać działanie o kolejne gminy augustowskie i 

grajewskie. Część osób jest przeciwna temu, aby do stowarzyszenia przyłączały się następne gminy, gdyż 

pozyskiwane środki na dany samorząd będą mniejsze.  

Następnie Pan Wójt powiedział zebranym, że wraz z Przewodniczącą Rady i Wiceprzewodniczącą Rady 

uczestniczył w zebraniu Stowarzyszenia Samorządów Ziemi Sejneńskiej. 

 

Na zakończenie swego wystąpienia Pan Wójt powiedział, że 15-07-2015 roku w sali konferencyjnej tut. 

urzędu odbyło się zebranie założycielskie Stowarzyszenia Przedsiębiorczości i Rozwoju Sejneńszczyzny. 

Podkreślił, że stowarzyszenia takie na terenie naszej gminy są trzy. Prezesem tego stowarzyszenia jest sołtys 

wsi Sumowo Leszek Sidorowicz. 

 

Do pkt. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

Głos zabrał Pan Wójt i złożył Radzie Gminy informacje z wykonania uchwał z VII Obrad Sesji Rady Gminy 

Sejny w dniu 26 czerwca 2015 roku. (Sprawozdanie stanowi załącznik niniejszego do protokołu) 

 

Do pkt. 7 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie było 

 

Do pkt. 8 

Odpowiedzi na interpelacje radnych z poprzedniej sesji. 

Nie było 

 

Do pkt. 9 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za I półrocze 2015 roku. 

Głos zabrała Jadwiga Luto- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej -poinformowała 

zebranych, że w okresie styczeń - czerwiec 2015r. ośrodek realizował świadczenia z podziałem na 

następujące zadania:  

zadania zlecone gminie finansowane wyłącznie z budżetu państwa: 
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1. świadczenia rodzinne wraz ze składkami na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z 

ubezpieczenia społecznego oraz świadczenia z funduszu alimentacyjnego na podstawie 

ustawy z dnia 7 września 2007r. o pomocy osobom uprawnionym do alimentów. 

2. składki na ubezpieczenia zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia 

rodzinne. 

a. dodatek energetyczny odbiorcy wrażliwemu energii elektrycznej  

b. wypłata zasiłku celowego w trybie art.40 ust.2 i 3 oraz art.18 ust.1 pkt 4 ustawy o 

pomocy społecznej w wyniku zdarzeń klęskowych. 

c. na podstawie Ustawy z dnia 5 grudnia 2014r. o Karcie Dużej Rodziny (Dz.U. z dnia 

23 grudnia 2014r. poz.1863) - rozdz.85295 § 2010 – plan 732,- zł – otrzymano 161,- 

zł realizujemy program wsparcia dla rodzin wielodzietnych. Koszt realizacji 

programu przez gminę (rozpatrywanie wniosków i wydawanie KDR jest 

finansowany ze środków budżetu państwa. Podstawowa wysokość kosztów wynosi 

13,40 zł w odniesieniu do jednej rodziny wielodzietnej ( za 1 wniosek). 

W w/w okresie sprawozdawczym 9 rodzin złożyło wnioski o wydanie KDR. Pani Kierownik 

GOPS poinformowała zebranych, że zamówiono i wydano 51 kart dla 9 rodzin. Poniesiony wydatek 

to kwota w wysokości 120,60 zł.; 

W dalszej części swego wystąpienia Pani Kierownik GOPS poinformowała, do zadań własnych 

należą: 

1. zasiłki stałe (finansowane w całości z dotacji)  

2. składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające zasiłek stały- 

(finansowane w całości z dotacji).  

3. zasiłki okresowe (finansowane wyłącznie z otrzymywanej dotacji). 

4. zasiłki celowe i specjalne zasiłki celowe (środki własne gminy). 

5. zasiłek celowy na pokrycie strat poniesionych w wyniku zdarzenia losowego (środki własne 

gminy).  

6. pochówek (środki własne gminy). 

7. realizacja ustanowionego uchwałą Nr 221 RM z dnia 10.XII.2013r. wieloletniego programu 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020  

- posiłki w szkołach na podstawie przeprowadzonych wywiadów środowiskowych w 

formie obiadu  , z których korzystało 210 uczniów ze 111 rodzin , w tym 478 osób w 

tych rodzinach na kwotę 97.735,88 zł. -  18.683 świadczeń w 10 szkołach 

- zasiłki celowe na zakup posiłków lub żywności -12 świadczeń dla 2 rodzin, w tym 9 

osób w tych rodzinach na kwotę 2.100 zł. 

- pomoc w formie posiłku nie wymagająca przeprowadzenia wywiadu (na wniosek 

dyrektora szkoły) - 185 świadczeń dla 2 dzieci na kwotę 890,80 zł. 

8. realizacja ustanowionego uchwałą Nr 221 RM z dnia 10.XII.2013r. wieloletniego programu 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020 

9.  usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania  

10. kierowanie i ponoszenie odpłatności za osoby umieszczone w domach pomocy społecznej 

11. schronienie  realizujemy zadania zgodnie z ustawą z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej 

12. dodatki mieszkaniowe  
 

Radni uwag do złożonego sprawozdania nie zgłosili. 

Radny Mirosław Mroczkowski zwrócił uwagę Pani Kierownik na trudną sytuację jednego z mieszkańców 

naszej gminy. 

Pani Kierownik poinformowała, że wie, o kogo chodzi i już zostały poczynione pierwsze kroki, aby udzielić 

pomocy tej osobie. Pani Kierownik poinformowała, że do tej pory nikt z mieszkańców nie zgłaszał do GOPS 

potrzeby udzielenia pomocy. Podziękowała Panu Radnemu za zwrócenie uwagi na osoby potrzebujące. 

Podkreśliła, że osoby potrzebujące muszą wyrazić zgodę na udzielenie im pomocy. 
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Głos zabrał Józef  Miszkiel  - Radny Rady Powiatu Sejneńskiego powiedział, że z racji tej, że mieszka blisko 

osoby o której mowa zna doskonale sytuację, która trwa już od lat. Dom osoby tej ten jest gliniany i nie ma 

szansy poprawienia tego domu lub remontu jego. Jest tam bardzo trudna sytuacja jednak osoba ta sama musi 

chcieć przyjąć pomoc. Podkreślił, że mieszkańcy wsi starali się już pomóc, jednak tej osobie nie da się 

pomóc. 
 

Pani Kierownik – zapewniła się, że GOPS ze swojej strony zrobi wszystko, aby rozwiązać ten problem. 

Radny Józef Polakowski zwrócił uwagę na zadania zlecone chodzi o planowanie, czy to oznacza, że 

niektórzy podopieczny nie otrzymają pomocy, jeżeli zostanie zaplanowana mniejsza kwota na zasiłki? 

Pani Kierownik wyjaśniła, że GOPS nigdy nie wie ile wniosków wpłynie. Pieniądze na zasiłki szacowane są 

na cały rok. Każdy wniosek jest rozpatrywany i wypłacany. Na zakończenie Pani Kierownik powiedziała - 

są to zadania zlecone i nikomu na dodatki nie zabraknie pieniędzy. 
 

Do pkt. 10 

Rozpatrzenie wniosku złożonego w dniu 20 lipca 2015 roku przez Radnych Rady Gminy Sejny. 

Głos zabrał Pan Wójt i odczytał wniosek złożony w dniu 20 lipca 2015 roku przez Radnych Rady Gminy 

Sejny (kserokopia wniosku stanowi załącznik do protokołu).  W dalszej części swego wystąpienia Pan Wójt 

poinformował zebranych, że na wczorajszym wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji doszliśmy do 

kompromisu i zdecydowaliśmy, że w 2015 roku do realizacji przyjmiemy ułożenie dywaników asfaltowych 

na następujących drogach: Kielczany, Jodeliszki, Żegary-Konstantynówka, Bosse, Hołny Wolmera-

Podlaski, Berżniki, Gawiniańce Radziucie około 400 metrów do skrzyżowania.  

Natomiast droga Żegary-Krasnogruda aż do Dworku Miłosza w następnym roku. Jednym z 

warunków jest to żeby droga prowadziła do jakiejś instytucji kultury, wtedy na drogę tę będziemy pisać 

wniosek. 

Radny Krzysztof Mariusz Skupski spytał, jakie inwestycje zostaną, czyli jakie nie zostaną wykreślone. 

Pani Skarbnik odpowiedziała dom kultury w Berżnikach zostaje. 

Radny Krzysztof Mariusz Skupski odpowiedział – to mi wystarczy. 

Przewodnicząca Rady Barbara Karłowicz zaproponowała, aby przegłosować zmodyfikowany wniosek. 

Radny Krzysztof Mariusz Skupski zauważył, że nie widział zmodyfikowanego wniosku. 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że na wczorajszym wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji 

doszliśmy do kompromisu i zdecydowaliśmy, które inwestycje będą realizowane w tym roku a jakie będą 

realizowane w następnym roku. 

Radny Józef Polakowski spytał, dlaczego podpis jest tylko 12 radnych pod wnioskiem, dlaczego pozostałych 

radnych nikt nie pytał o zdanie. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmodyfikowany wniosek  

Radni przegłosowali wniosek przy jednym głosie „wstrzymującym się” i 13 głosach „za” wnioskiem.  

 
do pkt. 11, lit a 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2015 rok,  

Głos zabrała Pani Skarbnik wyjaśniła, jakie zmiany zostaną wprowadzone po podjęciu uchwały powiedziała, 

że w załączniku Nr 1 zostaną: 

 zwiększone dochody własne w dziale 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i 

wodę w rozdziale 40002 w związku ze zwiększeniem wpływów z tytułu różnych dochodów. 

 zwiększone dochody własne w dziale 750 Administracja publiczna w rozdziale 75011  

w związku ze zwiększeniem wpływów z tytułu dochodów związanych z realizacją zadań zleconych. 

 zwiększone dochody własne w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w 

rozdziale 75412 w związku z podpisaniem umów z Komendantem Głównym Państwowej Straży 

Pożarnej na realizację zadania „Zapewnienie gotowości bojowej jednostki ochrony przeciwpożarowej 

włączonej do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego” i przekazaniem dotacji dla OSP Berżniki na 

remont budynku, dla OSP Bubele na zakup materiałów oraz konserwację samochodu pożarniczego, a 

także dla OSP Ogrodniki zakup materiałów. 

 zwiększone dochody własne w dziale 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od 

innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w 

rozdziale 75616 w związku ze zwiększeniem wpływów z tytułu podatku od spadków i darowizn, 

różnych opłat i odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat. 

 zwiększone dochody własne w dziale 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych  

i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w 

rozdziale 75618 w związku ze zwiększeniem wpływów z tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego. 
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 zwiększone dochody własne w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

w rozdziale 90002 w związku ze zwiększeniem wpływów z tytułu różnych opłat i odsetek  

od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat. 

 zwiększone dochody własne w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

w rozdziale 90020 na podstawie pisma WF/1109/15/ZFK-WS/46/0002/15 Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku z dnia 3 czerwca 2015r. informującego o 

przekazaniu zaległej opłaty produktowej. 

 zwiększone dochody własne w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

w rozdziale 90095 w związku ze zwiększeniem wpływów z tytułu pozostałych odsetek. 

W dalszej części swego wystąpienia Pani Skarbnik poinformowała zebranych, że w załączniku Nr 2 zostaną: 

 zwiększone wydatki własne w dziale 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i 

wodę w rozdziale 40002 na zakup usług remontowych. 

 zmniejszone wydatki własne w dziale 750 Administracja publiczna w rozdziale 75023 § 4300 w 

związku z potrzebą przeznaczenia środków w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa w rozdziale 75412 na zakup usług pozostałych, jako środki własne do podpisanych 

umów dotacji a także w dziale 801 Oświata i wychowanie w rozdziale 80101 na zwiększenie kosztów 

zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie przyłącza wodociągowego w Szkole Podstawowej w 

Poćkunach”. 

 zwiększone wydatki własne w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w 

rozdziale 75412 w związku z podpisaniem umów z Komendantem Głównym Państwowej Straży 

Pożarnej na realizację zadania „Zapewnienie gotowości bojowej jednostki ochrony przeciwpożarowej 

włączonej do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego” i przekazaniem dotacji dla OSP Berżniki na 

remont budynku, dla OSP Bubele na zakup materiałów oraz konserwację samochodu pożarniczego, a 

także dla OSP Ogrodniki zakup materiałów. Do realizacji wymienionego zadania zapewnia się środki 

własne. 

 zmniejszone wydatki własne w dziale 801 Oświata i wychowanie w rozdziale 80101 § 4300 w związku 

z potrzebą przeznaczenia środków w tym samym rozdziale na wynagrodzenia bezosobowe, zakup 

energii oraz na pozostałe podatki. 

 zmniejszone wydatki własne w dziale 801 Oświata i wychowanie w rozdziale 80103 §§ 4300 i 4700 w 

związku z potrzebą przeznaczenia środków w tym samym rozdziale na zakup materiałów i 

wyposażenia. 

 zmniejszone wydatki własne w dziale 801 Oświata i wychowanie w rozdziale 80146 § 4700 w związku 

z potrzebą przeznaczenia środków w tym samym dziale w rozdziale 80103 na odpisy na zakładowy 

fundusz świadczeń socjalnych. 

 zmniejszone wydatki własne w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w rozdziale 

90095 § 4210 w związku z potrzebą przeznaczenia środków w tym samym rozdziale na wydatki 

osobowe niezaliczone do wynagrodzeń oraz w dziale 801 Oświata i wychowanie w rozdziale 80113 na 

zakup usług pozostałych. 

Na zakończenie Pani Skarbnik poinformowała, że zostaną zwiększone o 37 000, -zł. środki na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie przyłącza wodociągowego w Szkole Podstawowej w Poćkunach”. 

Dochody ze środków UE na realizację zadań: „Modernizacja infrastruktury drogowej”, „Termomodernizacja 

Szkoły Podstawowej w Krasnowie”, „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Poćkunach” i 

„Termomodernizacja Domu Kultury w Berżnikach” planuje się otrzymać w 2016 roku. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, że 

projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. 

Do projektu uchwały radni uwag nie zgłosili. 

 

 

Rada Gminy jednogłośnie   

podjęła uchwałę Nr VIII/38/2015 

w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2015 rok, 

/uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/  
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do pkt. 11, lit b 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy na wodę w wodociągu gminnym, 

 

Głos zabrał  Pan Pawlukiewicz Józef - Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny. Przedstawił treść 

projektu uchwały, zaproponował taryfę na wodę dostarczaną z wodociągu gminnego Gminy Sejny, która 

zawiera: 

1. cenę 1m
3
 dostarczanej wody – 3,05 zł netto + VAT 8% = 3,29 zł brutto, 

2. stawkę opłaty abonamentowej – 1,03 zł za wodomierz miesięcznie netto + VAT 8% = 1,11 zł brutto. 

Poinformował, że zatwierdzona taryfa obowiązywać będzie przez okres 1 roku tj. od 01.09.2015r. do 

31.08.2016r. i jest ona wyższa o14 groszy od stawki w zeszłym roku. 

W dalszej części swego wystąpienia Pan Pawlukiewicz poinformował, że przy obliczaniu wysokości 

cen za sprzedaż wody uwzględniono zmiany warunków ekonomicznych w czasie obowiązywania nowej 

taryfy oraz uzyskanie korzyści ekonomicznych pozwalających na utrzymanie dotychczasowego poziomu 

świadczonych usług oraz ich stałego podwyższania. Pan Pawlukiewicz poinformował, że Obsługa 

Komunalna Gminy Sejny eksploatuje 2 hydrofornie i 3 przepompownie z siecią wodociągową. W czasie 

pracy nad dokumentami taryfowymi Obsługa Komunalna Gminy Sejny bierze pod uwagę powstawanie 

coraz większej liczby przyłączy wodociągowych (w każdym roku podłącza się około 20-tu nowych 

odbiorców).  

Na zakończenie swego wystąpienia Pan Pawlukiewicz podkreślił, że zaproponowana na 2015-2016 rok 

taryfa pozwoli Obsługa Komunalna Gminy Sejny utrzymać zdolności produkcyjne urządzeń 

wodociągowych i w związku z tym dostawę wody w sposób ciągły i w wymaganej ilości i jakości.  

Pan Pawlukiewicz zwrócił uwagę radnym na to, że są duże ubytki wody. Jest bardzo duża różnica miedzy 

wodą pobraną a ilością wody, która jest odczytywana na licznikach. 

Sołtys wsi Burbiszki  Marcinkiewicz Danguole spytała, gdzie ta woda ginie?. Podkreśliła, że chyba ktoś jest 

odpowiedzialny za to, że ta woda gdzieś ginie? 

Radny Krzysztof Mariusz Skupski ponowił swój apel, który zgłaszał na wspólnym posiedzeniu wszystkich 

komisji, aby obniżyć cenę wody do kwoty 2,99, -zł.  

Radni zauważyli, że woda w naszej gminie jest wysoka. 

Pan Józef Pawlukiewicz powiedział, że analizował ceny wody i „nasza woda” nie jest w czołówce. W wielu 

gminach cena wody jest dużo wyższa. 

Radna Agata Anna Bednarek powiedziała, że analizowała wczoraj ceny wody w naszym województwie i 

niestety, ale nasza gmina należy do czołówki w województwie Podlaskim, jeżeli chodzi o cenę wody. 

Radni i sołtysi pytali, –kto jest odpowiedzialny za kontrolę i za ubytki wody?. Podkreślili, że cena wody w 

naszej gminie rzeczywiście jest wysoka. A to, że podniesiemy cenę wody to nie znaczy, że osoby, które do tej 

pory za nią nie płacili, po podwyżce zaczną nagle płacić  

Radny Roman Fejfer zwrócił uwagę, na wysoką jakość naszej wody. 

Radni i sołtysi stwierdzili zgodnie, że w tej chwili najważniejsze jest to, aby znaleźć gdzie są ubytki wody. 

Należy podjąć działania zmierzające do zlikwidowania kradzieży wody w naszej gminie. 

Radny Mirosław Mroczkowski – spytał ile przyłączeń indywidualnych w tym roku było w naszej Gminie we 

wsi Krasnogruda, Żegary i Dusznica.  

Pan Józef Pawlukiewicz odpowiedział -18 przyłączeń w tym roku. 

Sołtys wsi Posejny Grzegorz Zubowicz zwrócił uwagę, że gd przyłączeń dokonywała Obsługa Komunalna tej 

wody tyle nie ubywało. 

Radny Józef Aleksander Kubilis – zwrócił uwagę na hydranty, że one powinne być zaplombowane, żeby 

sprawdzać od czasu do czasu plomby czy nie są one naruszane. 

Radna Agata Anna Bednarek zabrała głos zaapelowała, aby nie szczędzić kosztów na poszukiwanie wody 

kradzionej. Podkreśliła, że jeżeli mamy płacić za ludzi nieuczciwych poszukajmy ich i ukrajmy ich dla 

przykładu – powiedziała. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. 

Następnie poddała projekt uchwały pod głosownie. 

 „za” przyjęciem uchwały głosowało 2 radnych 

„przeciw” przyjęciu uchwały głosowało 10 radnych 

„wstrzymało się” od głosu się 2 radnych 

Rada Gminy Sejny -NIE podjęła uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy na wodę w wodociągu 

gminnym. 
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do pkt. 11, lit c 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła treść uchwały. Poinformowała, że na wczorajszym 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został powołany zespół ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników w skład, którego weszli następujący radni Klimasara Władysław, Polakowski Józef oraz Raś 

Joanna. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Przypomniała, że 

projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany pozytywnie. 

Do projektu uchwały radni uwag nie zgłosili. 

Rada Gminy przy jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr VIII/39/2015 

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/  

 

do pkt. 12 

Wolne wnioski i informacje 

Głos zabrał sołtys wsi Olszanka Luto Stanisław zwrócił uwagę na hydrant, który jest we wsi Zaleskie –koło 

Pana Wołągiewicza – hydrant jest przysypany kamieniami i zarośnięty chwastami w razie konieczności 

skorzystania z niego nie będzie możliwości nawet skorzystania z niego. 

Następnie zwrócił uwagę, że na drodze Olszanka Posejny Zaleskie zostały skradzione znaki ostrzegawcze 

znak od drogi krajowej ograniczenie prędkości i tonażu. 

 

Pan Pawlukiewicz Józef- Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny odpowiedział, że znaki przy drogach 

powiatowych stawia Starostwo Powiatowe. Przy drogach krajowych za znaki odpowiedzialna jest dyrekcja 

dróg i autostrad. 
   

Sołtys wsi Półkoty Teresa Przeborowska zwróciła uwagę na problem z występującymi konarami drzew od 

strony Berżnik tam trzeba wyjechać na drogę krajową żeby sprawdzić czy nikt nie jedzie. 

Pan Pawlukiewicz Józef- odpowiedział jest to posesja Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Poćkunach. 

Zwrócimy jej uwagę na to i na pewno zostanie to zlikwidowane. 
 

Głos zabrał Józef Miszkiel - Radny Rady Powiatu Sejneńskiego powiedział, że cena mleka za miesiąc lipiec 

została utrzymana. Poinformował o karach o przekroczeniu kwoty mlecznej. 
 

Zwrócił się z pytaniem do Sołtysa wsi Posejny Grzegorza Zubowicza- sekretarza „Spółki Wodnej” - co robi 

zarząd „Spółki Wodnej” i jaki jest etap zakupu nowej koparki. Zwrócił uwagę, że mieszkańcy wsi w tej 

chwili płacą podwójną składkę, aby pomóc w zakupie koparki. Miały być dwa konta a jest jedno konto i 

rolnicy płacą wszystkie składki na jedno i to same konto. 
 

Radny Mirosław Mroczkowski – stwierdził, że dużo pieniędzy jest za śmieci i spytał, co dalej z tym faktem 

robić? Spytał także o wystawione kosze na szkło, nie we wszystkich wsiach kosze te są wystawiono. 

Zaapelował, aby rozstawić więcej tych koszy. 

 

Pan Wójt odpowiedział - we wrześniu zostanie przeprowadzony przetarg do momentu przetargu zostanie bez 

zmian. Po wyłonieniu kolejnego odbiorcy może uda nam się zmienić opłaty za wywóz nieczystości. 

 

do pkt. 13 

Pani Przewodnicząca Rady podziękowała za przybycie zaproszonym radnym i sołtysom.  

Przewodnicząca Rady zamknęła Sesję wypowiadając formułę „Zamykam VIII Sesję Rady Gminy Sejny w 

dniu 30 lipca 2015 roku. 

 

 

      Protokółowała:                PRZEWODNICZĄCY  RADY 

Inspektor ds. obsługi rady  

             Barbara Karłowicz 

       Elżbieta Bruś 


